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СИСТЕМЕ КООРДИНАТ 
В статье раскрывается значение виртуальной реальности как продукта человеческого 

сознания для формирования человеческой культуры в ценностном ее аспекте как системы 
координат человека, и преобразования человеческого духа, устремленного к миру идеального, 
трансцендентного; показано, какие изменения претерпело понятие «virtus» в ходе своей 
эволюции в контексте этического и религиозного измерения человеческого бытия. 
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Levchenkova O. B. VIRTUAL REALITY AND ETHICAL. MAN IN THE COORDINATE 
SYSTEM 

The article reveals the significance of virtual reality as a product of human consciousness for 
the formation of human culture in its value aspect as a coordinate system of a person, and the 
transformation of the human spirit, aimed at the ideal, transcendental world; It is shown what 
changes the concept of “virtus” underwent during its evolution in the context of the ethical and 
religious dimension of human existence. 
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